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Zápis ze zasedání č. 5 
Akademického senátu Přírodovědecké fakulty MU 
ze dne 11. dubna 2000 
 

Program: 
(1) Schválení zápisu z minulého zasedání a schválení navrženého programu. 
(2) Návrh  senátora RNDr. P. Bureše o způsobu hlasování senátu. 
(3) Projednání změny  konkrétní výše poplatku spojených se studiem pro akademický rok 2000/2001.  
(4) Připomínky k návrhům  statutu fakulty (návrh doc. J. Niederleho, návrh děkana fakulty doc. J. Slováka a 

některých senátorů). 
(5) Návrh  modelu organizační struktury fakulty předložený ing. J. Faimonem. 
(6) Diskuse k jednotlivým  sporným bodům ve znění návrhu statutu. 
  

Usnesení: 
(1) Akademický senát schválil program zasedání a zápis z minulého zasedání bez připomínek. 
(2) Akademický senát vyslechl vyjádření pana děkana k návrhu RNDr. P. Bureše o způsobu  hlasování v senátu.  
(3) Senát projednal a schválil změnu ve výši sankčního poplatku za překročení standardní doby studia podle § 

58 Zákona č. 111/1998, odst.3. Tento poplatek bude činit 2 000,- Kč za každý započatý měsíc. 
(4) Senát diskutoval doposud předložené návrhy statutu fakulty (návrh doc. J. Niederleho, návrh děkana fakulty 

a některých senátorů) a vyjádřil se k některým sporným bodům těchto návrhů. 
(5) Senát se zabýval návrhem modelu organizační struktury fakulty předloženým ing. J. Faimonem, a to 

z hlediska státní správy a samosprávy a dospěl spolu s panem děkanem k závěru využít tohoto modelu pro 
další jednání. 

(6) Senát si dovoluje požádat pana děkana, aby na základě výsledků jednání vypracoval do 14. 4. 2000 
paragrafovanou verzi návrhu statutu, kterou by bylo možno projednat a schválit na dalším  dubnovém 
zasedání senátu. 

Ad 1. 
Akademický senát schválil zápis z minulého zasedání beze změn a schválil navržený program. 

Ad 2. 
Na základě minulého zasedání senátu předložil RNDr. P. Bureš návrh o změně způsobu hlasování senátu 
(hlasovat o každém návrhu v senátu po komorách). Návrh vyvolal bohatou diskusi jak senátorů, tak pana děkana, 
jejímž výsledkem bylo rozhodnutí RNDr. P. Bureše předložit jej v písemné podobě jako připomínku k 
 jednacímu řadu senátu, který bude projednáván na některém z dalších zasedání. 

Ad 3. 
Senát schválil změnu výše sankčního poplatku z 950,- Kč/měsíc za překročení standardní doby studia na 2 000, - 
Kč/měsíc. Podnětem změny je skutečnost, že původně schválená výše poplatku by nepokrývala náklady spojené 
s prodloužením studia. 

Ad 4.  
Předseda senátu stručně shrnul dosavadní stav přípravy statutu fakulty s tím, že zasedání senátu by mělo řešit 
hlavně  nejobtížnější  koncepční otázky. K tomu diskutovali senátoři, pan děkan a hosté. 
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Zápis ze zasedání č. 5
Akademického senátu Přírodovědecké fakulty MU


ze dne 11. dubna 2000


Program:


(1) Schválení zápisu z minulého zasedání a schválení navrženého programu.


(2) Návrh  senátora RNDr. P. Bureše o způsobu hlasování senátu.


(3) Projednání změny  konkrétní výše poplatku spojených se studiem pro akademický rok 2000/2001. 


(4) Připomínky k návrhům  statutu fakulty (návrh doc. J. Niederleho, návrh děkana fakulty doc. J. Slováka a některých senátorů).


(5) Návrh  modelu organizační struktury fakulty předložený ing. J. Faimonem.


(6) Diskuse k jednotlivým  sporným bodům ve znění návrhu statutu.


Usnesení:


(1) Akademický senát schválil program zasedání a zápis z minulého zasedání bez připomínek.


Akademický senát vyslechl vyjádření pana děkana k návrhu RNDr. P. Bureše o způsobu  hlasování v senátu. 


(2) Senát projednal a schválil změnu ve výši sankčního poplatku za překročení standardní doby studia podle § 58 Zákona č. 111/1998, odst.3. Tento poplatek bude činit 2 000,- Kč za každý započatý měsíc.


(3) Senát diskutoval doposud předložené návrhy statutu fakulty (návrh doc. J. Niederleho, návrh děkana fakulty a některých senátorů) a vyjádřil se k některým sporným bodům těchto návrhů.


(4) Senát se zabýval návrhem modelu organizační struktury fakulty předloženým ing. J. Faimonem, a to z hlediska státní správy a samosprávy a dospěl spolu s panem děkanem k závěru využít tohoto modelu pro další jednání.


(5) Senát si dovoluje požádat pana děkana, aby na základě výsledků jednání vypracoval do 14. 4. 2000 paragrafovanou verzi návrhu statutu, kterou by bylo možno projednat a schválit na dalším  dubnovém zasedání senátu.


Ad 1.


Akademický senát schválil zápis z minulého zasedání beze změn a schválil navržený program.


Ad 2.


Na základě minulého zasedání senátu předložil RNDr. P. Bureš návrh o změně způsobu hlasování senátu (hlasovat o každém návrhu v senátu po komorách). Návrh vyvolal bohatou diskusi jak senátorů, tak pana děkana, jejímž výsledkem bylo rozhodnutí RNDr. P. Bureše předložit jej v písemné podobě jako připomínku k  jednacímu řadu senátu, který bude projednáván na některém z dalších zasedání.

Ad 3.


Senát schválil změnu výše sankčního poplatku z 950,- Kč/měsíc za překročení standardní doby studia na 2 000, - Kč/měsíc. Podnětem změny je skutečnost, že původně schválená výše poplatku by nepokrývala náklady spojené s prodloužením studia.


Ad 4. 


Předseda senátu stručně shrnul dosavadní stav přípravy statutu fakulty s tím, že zasedání senátu by mělo řešit hlavně  nejobtížnější  koncepční otázky. K tomu diskutovali senátoři, pan děkan a hosté.


Ad 5.


Novým aspektem v diskusích o návrhu statutu se stalo schema organizační struktury fakulty navržené ing. J. Faimonem, z něhož jasněji vyplývají specifické úlohy a vzájemné vztahy státní správy a samosprávy. Senát  dospěl k závěru, že od tohoto schematu by se úpravy návrhu statutu měly odvíjet.


Ad 6.


S ohledem na schéma organizační struktury fakulty navržené ing. J. Faimonem byly prodiskutovány jednotlivé sporné body návrhu statutu. Na základě této diskuse Senát odhlasoval (se rozhodl ??), že požádá pana děkana, aby v co nejkratším termínu a s ohledem na názory senátorů předložil svůj návrh statutu v paragrafovém znění. Pan děkan souhlasil a v této souvislosti předložil senátu několik upřesňujících dotazů. Z odpovědí na otázky kladené děkanem vyplynulo, že návrh statutu bude zestručněn a budou v něm potlačeny samosprávné prvky na úrovni pracovišť a sekcí.  

Na závěr svého zasedání AS schválil usnesení. 


(hlasování: pro 28)


prezence: 


z 28 senátorů přítomno 28 (15/15 KAP, 13/13 KS):


komora akademických pracovníků: 


RNDr. Petr Bureš, Ph.D., doc. RNDr. Zuzana Došlá, CSc., ing. Jiří Faimon, Dr., RNDr. Vladimír Herber, CSc., doc. ing. Šárka Hladilová, CSc., doc. RNDr. Pavel Kubáček, CSc., doc. ing. Martin Mandl, CSc., Mgr. Dominik Munzar, Dr., doc. RNDr. Josef Niederle, CSc., doc. RNDr. Zdeněk Ondráček, CSc., RNDr. Zdeněk Pospíšil, Dr., RNDr. Zdeněk Řehák, Ph.D., RNDr. Libuše Trnková, CSc., RNDr. David Trunec, CSc., RNDr. Martin Vácha, Ph.D.


komora studentů:

Erik Caha, Ondřej Caha, Mgr. Petr Cásek, Eva Janouškovcová, Karel Kubíček, Pavel Kučera, Petr Mazanec,  Marta Monincová , Ivo Papoušek, Ladislav Polák, Lenka Šindlerová, Sylvie Tomanová , Petr Vašina 


hosté: 
    doc. RNDr. J. Slovák, DrSc. 


zasedání řídil: Kubáček


zapsala: Trnková 
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Ad 5. 
Novým aspektem v diskusích o návrhu statutu se stalo schema organizační struktury fakulty navržené ing. J. 
Faimonem, z něhož jasněji vyplývají specifické úlohy a vzájemné vztahy státní správy a samosprávy. Senát  
dospěl k závěru, že od tohoto schematu by se úpravy návrhu statutu měly odvíjet. 
 

Ad 6. 
S ohledem na schéma organizační struktury fakulty navržené ing. J. Faimonem byly prodiskutovány jednotlivé 
sporné body návrhu statutu. Na základě této diskuse Senát odhlasoval (se rozhodl ??), že požádá pana děkana, 
aby v co nejkratším termínu a s ohledem na názory senátorů předložil svůj návrh statutu v paragrafovém znění. 
Pan děkan souhlasil a v této souvislosti předložil senátu několik upřesňujících dotazů. Z odpovědí na otázky 
kladené děkanem vyplynulo, že návrh statutu bude zestručněn a budou v něm potlačeny samosprávné prvky na 
úrovni pracovišť a sekcí.   
 
 
Na závěr svého zasedání AS schválil usnesení.  
(hlasování: pro 28) 

prezence:  
z 28 senátorů přítomno 28 (15/15 KAP, 13/13 KS): 
 
komora akademických pracovníků:  
RNDr. Petr Bureš, Ph.D., doc. RNDr. Zuzana Došlá, CSc., ing. Jiří Faimon, Dr., RNDr. Vladimír Herber, CSc., 
doc. ing. Šárka Hladilová, CSc., doc. RNDr. Pavel Kubáček, CSc., doc. ing. Martin Mandl, CSc., Mgr. Dominik 
Munzar, Dr., doc. RNDr. Josef Niederle, CSc., doc. RNDr. Zdeněk Ondráček, CSc., RNDr. Zdeněk Pospíšil, Dr., 
RNDr. Zdeněk Řehák, Ph.D., RNDr. Libuše Trnková, CSc., RNDr. David Trunec, CSc., RNDr. Martin Vácha, 
Ph.D. 
 
komora studentů: 
Erik Caha, Ondřej Caha, Mgr. Petr Cásek, Eva Janouškovcová, Karel Kubíček, Pavel Kučera, Petr Mazanec,  
Marta Monincová , Ivo Papoušek, Ladislav Polák, Lenka Šindlerová, Sylvie Tomanová , Petr Vašina  
 
 
hosté:      doc. RNDr. J. Slovák, DrSc.  
 
zasedání řídil: Kubáček 
zapsala: Trnková  
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